
ÇEl govern de Salt nom�s ha tingut inter�s per la

propagandaÈ

Ferran Burch �s candidat d'independents per salt-poble actiu a l'ajuntament

de salt

JESòS BADENES

Ferran Burch es presenta per primera vegada com a candidat a alcalde, encara que fa anys que

par ticipa en pol�tica. Nascut a Salt, t� 32 anys, �s dissenyador industrial, est� casat i no t� f ills.

Com valora els quatre anys d'aquest govern del PSC i ERC?

No hi ha hagut massa canvis respecte al per�ode anterior.  S'ha fet pol�tica de cara a la galeria com abans. S'han

fet alguns projectes interessants per� sense continu�tat perqu� depenien de subvencions. Salt necessita una

transformaci� i s'ha de fer a una generaci� vista, pensant a llarg termini. Ara, nom�s hi ha hagut inter�s per la

propaganda. El govern estava m�s preocupat del que deien de Salt que del que feien ells.

I quin balan� fa del paper d'IPS a l'oposici�?

Ens hem sentit molt sols. Ens hem quedat sols oposant-nos a propostes que no eren per treballar pel poble. Per

exemple, amb el tema de la immigraci�, tots han mirat de treure'n un rendiment electoral i nosaltres ens hi hem

oposat. Aix� ser� perjudicial per Salt i pot crear m�s conf licte.

La immigraci� �s un dels grans temes de debat a Salt i la ultradreta presenta diverses llistes. Com ho valora?

Veig que la gent est� cansada. �s probable que tingui repercussi� encara que hi ha moltes opcions i no s� quina

s'empor tar� m�s vots. Espero que sigui una anomalia i d'aqu� a 4 anys no es presenti cap salvador d'aquests,

que l'�nic que provoquen �s m�s malestar.

IPS ja no est� aliada amb ICV. Era possible una llista unit�ria?

Ho hem intentat com ho vam intentar fa 4 anys. Nosaltres prioritzem el poble. ICV va voler prioritzar l'acord

nacional amb EUiA. Per� molta gent d'ICV que estava amb nosaltres segueix amb nosaltres. Nosaltres no hem

canviat.

Ara compten amb la CUP i Reagrupament. S�n m�s independentistes, ara?

No hem canviat en 4 anys. La CUP ja ens donava supor t.

Quines s�n les seves prioritats en el programa?

El treball amb les comunitats de ve�ns, augmentar el nombre d'escoles i crear centres socials en els baixos

d'algunes comunitats.



Quines s�n les seves expectatives electorals?

Volem ser decisius. I per ser decisius hem de ser al govern. Ja ha passat el temps d'estar a l'oposici�.. Encara

que si hem de ser a l'oposici� seguirem treballant com f ins ara, com sempre.
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